
 
 
 

 
Aan: het college van burgemeester en wethouders 
 

Venray, 24 augustus 2011 
 

Geacht college, 
 
Uit het jaarverslag van 2010 van de Zorggroep Noord en Midden Limburg 

blijkt dat de twee leden Raad van Bestuur in 2010 veel meer dan de 
minister-president verdienden. De toenmalige voorzitter van de Raad van 

Bestuur van de Zorggroep Noord en Midden Limburg kreeg in 2010 333.783 
euro. Dit is inclusief bonus en pensioenbijdrage. Het andere lid van de Raad 
van bestuur, de heer Rijnders verdiende in 2010 220.032 euro, inclusief 

bonus verdiende hij zelfs 275.366 euro.  
 
De SP vindt deze bedragen absurd. Iedereen moet de broekriem aanhalen, 

behalve degenen aan de top. Terwijl het ook nog steeds bij de Zorggroep 
Noord en Midden Limburg voorkomt dat mensen met anderen op een kamer 

hun laatste dagen moeten slijten en de werkdruk voor het personeel alleen 
maar toeneemt, hebben Spätjens en Rijnders zich in 2010 ongegeneerd 
verrijkt. 

 
De SP heeft daarom de volgende vragen aan uw college: 
 

1. Bent u bekend met de exorbitante beloning aan de Raad van Bestuur 
van de Zorggroep Noord en Midden Limburg? 

2. Welke relatie heeft onze gemeente met de Zorggroep Noord en Midden 
Limburg? 

3. Deelt u de opvatting van de SP dat het niet respecteren van maximale 

beloningsnormen de geloofwaardigheid van de overheid en het 
vertrouwen in de overheid negatief kan beïnvloeden? ZO nee, waarom 

niet? 
4. Bent u met de SP van mening dat de gemeente daarom de morele 

plicht heeft om een publieke instelling waar de gemeente een relatie 

mee heeft – ook als die niet financieel van aard is – te wijzen op de 
sterke maatschappelijke gevoelens van afkeuring? Bent u bereid om 
deze exorbitante beloningen aan de kaak te stellen? Zo ja, hoe? Zo nee, 

waarom niet? 
5. Bent u bekend met de maatschappelijke onvrede over exorbitante 

beloningen aan de top? 
6. Bent u bereid bij elke oude en nieuwe (subsidie-) relatie met (semi-) 

publieke instellingen de beloningsnormen aan de kaak te stellen en 

bijvoorbeeld de bovenmatigheid van beloningen te verrekenen met de 



subsidie? Zo ja, wat betekent dit concreet voor de overtredende 

instellingen? 
7. Zo nee, waarom niet? 

 
8. Bent u bereid een overzicht met de beloningen van de bestuurders van 

alle boven de premiernorm belonende (semi-) publieke instellingen in 

onze gemeente waarmee de gemeente enige relatie heeft? Zo nee, 
waarom niet? Met andere woorden: bent u bereid om het publieke 
drukmiddel van informatie en naming en shaming in te zetten?  

9. Kunt u de gemeenteraad zo spoedig mogelijk de eerste versie doen 
toekomen?    

 
 
Met vriendelijke groet, 

namens de fractie van de SP, 
 

 
Elianne Sweelssen 
Ronald van Hal 

 


